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Ekonomirapport sept. 2022 (nr 6) 

 

 

Resultat/bokföring  

Det som pågår nu är in-/ utbetalningar för i princip alla höstens aktiviteter. För 

närvarande dominerar inbetalningarna varför resultatet är i brutal obalans. Min 

ambition var att försöka uppskatta ett årsresultat men tyvärr hinns inte detta med. 

Jag skulle dock bli förvånad om det inte bli i nivå eller bättre än det budgeterade  

-47 360 kr.  

 

Erhållna bidrag 

Bidrag från Socialstyrelsen, uppgår till 30 000 kr, vilket bör täcka stora delar av 

kostnaden för Eldsjälsresorna. 

Från Stafs Fond har vi fått 147 800 kr vilket är 23 000 kr mindre an vad vi 

budgeterat. Budgeten var i nivå med föregående års utfall, vilket vi då tyckte var 

ett rimligt antagande. 

 

Övrigt 

 Kvar från majrapporten: Enligt p33 i hyresavtalet för Stora Vilunda är 

hyresgästen skyldig att teckna en företagsförsäkring.  Hur hanterar vi 

detta?  

 Försäljningen av biljetter till revyn är per den 24 sept. uppe i 175 sålda 

biljetter. 190 betalade med swich och 85 kontant på Messingen. 

 Rutin för Eldsjälsresorna. Lovade skissa på en sådan, tar den i bästa fall 

med till mötet på måndag. 

 Mitt största problem just nu är att min Laptop inte riktig hänger med, detta 

gör att allt tar ungefär dubbelt så lång tid som normalt. 



SPF Rapport från medlemssekreteraren 29/5 – 24/9 2022 

Förändring för perioden: 23 nya medlemmar, 1 återinträtt, 11 har ansökt om 

medlemskap, 1 övertagen, 1 överflyttad, 9 avlidna, 3 utträtt, 4 borttagna p.g.a. 

3 månaders regeln. Detta betyder att vi den 24/9 har 1208 aktiva medlemmar + 

24 vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar: Monica Westberg, Mats Lindoff , Siv Edqvist,                          

Monika Norberg, Iréne Vahlberg, Kristina Strimell, Kerstin & Stefan Gullberg, 

Berit Jacobsson, Yvonne Niby Wallström, Eva Pörn, Anita Olsson, Kjell Jonsson,          

Anita & Lars Ryttegård, Hans Hultgren, Agneta (medlem 1200) & Roland 

Söderberg, Bengt Andersson, Lennart Steene, Yvonne Stridsberg & Roland 

Johansson och Ammi Södergård. 

Ej e-post: 120 medlemmar 

Återinträtt: Sadok Chatty (sekretess). 

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu): Anette Andersen, 

Gunhild Ogevall, Kerstin Grundström, Britt-Marie Ringholm, Frank Renner, 

Anna-Lisa Holmlund, Martin Torheim, Anna-Karin Månsson Alveström,              

Relu Lisserow, Anthony Oliver och Christina Westlin. 

Övertagen medlem: Annika Torslind (Hallstahammar). 

Överflyttad medlem: Rolf Wretlind (Köpingshus). 

Avlidna: Torkel Norgell, Gunvor Dalva (hm), Gun Leister, Yvonne Carlsson,                   

May Engelmann, Inga-Lis Hermansson (hm 102 år), Elisabeth Ek,                         

Anna-Lisa Ölwegård och Inger Holmertz Olsson. 

Utträde: Uno Carlsson, Cathrin & Tommy Lindberg (flyttar men söker ej till ny 

förening). 

Vänmedlem inträde: Monika Karmrud (Brunnsviken), Marie Forsberg ( Tuna 

Sol), Christina Yderberg (Tuna Sol), Myrtel Berggren (Gärdet/Djurgården). 

Vänmedlem utträde: --------- 

Vänmedlem avliden: --------- 



Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: Marja-Leena Niemistö, Emad Michel Yousif, 

Catarina Huseryd, Claes Lundberg.                                                                      

Margareta Ericsson vill avbryta ansökan p.g.a. familjeskäl. 

Tack för uppvaktning: Inga-Britta Améen, Birgit Lofthagen, Kerstin Laitamaa,      

Esa Forsman, Christina Graufelds, Barbro Johnson, Håkan Teir, Stig 

Bellman,Gunnel Källström, Britt Fagerberg, Elisabeth Nordquist, 

Ingrid Sandell, Maj-Britt Gustavsson, Anita Öfwerlund, Eivor 

Grönborg och Lilian Andersson. 

Uppvaktningar i oktober :                                                                                                     

7/10 80 år Majlis Wirell                                                                                 

8/10 80 år           Magnus Liljegren                                                                        

8/10  80 år Aris Graufelds                                                                            

9/10  80 år Elisabeth Hörmark                                                                  

14/10  80 år Christina Nordenskjöld Liljegren                                           

14/10   85 år Inger Öberg                                                                               

16/10 80 år Tommy Jansson                                                                        

18/10  80 år Kerstin Haglund                                                                         

19/10 85 år Hildur Fjällberg                                                                     

23/10          80 år Monika Winberg                   

24/10  80 år Bengt Lundberg                                                                       

25/10 85 år Laila Parmung                                       

26/10 80 år Ulla Albertsen 

 

Inbjudan till 4 informationsmöten har skickats till 94 nytillkomna medlemmar. 

22 har varit med och 4 vill komma senare. 

                                                                      

                                   

//Siv 



 

Inga-Lill Runermark    Resekommittén 

 

Reserapport 2022-09-26 

Resor gjorda under augusti-september 2022 

40 st SPF-are åkte till Höga kusten 16-19 augusti. En mycket uppskattad och trevlig resa. 
Högbergs Buss arrangerade och fantastiska Raija som guide och med ”Ume-grabben” Mattias 
som chaufför. 

30 st SPF-are åkte på kryssning med Viking Cinderella till Ystad och Visby 28-31 augusti. 
Tyvärr kunde vi inte gå in i Visby p.g.a. hårda vindar. Vi kompenserades med gratis 3-rätters 
lunch och dryck, melodikryss, quiz m.m.. Vi hade även medlemmar från SPF Vallentuna, SPF 
Åkersberg och SPF Hedvig Eleonora med på resan. Mycket trevligt, även om det inte blev 
som tänkt.  

46 st SPF-are åkte Hjälmare Kanal och besökte Grönsöö slott 14 september. Lite moln, en 
solglimt, men inget regn. Även denna en mycket uppskattad och trevlig resa. 

31 st SPF-are åkte med Viking Rosella på författarresa tillsammans med Herman Lindqvist 19 
september. Mycket uppskattad. 

Resor hösten 2022 

Julbordsresa med Viking Rosella 8 december. Bokning pågår. 

 

Resor våren 2023 

Två resor är fastlagda. 

The Phantom of the Opera på Kristianstad Teater 10-12 mars. Arbete pågår med 
kringarrangemang. 

Rügen, Usedom och Greifswald 4-8 maj. 

Ev. konstresa till Köpenhamn-Louisiana månadsskiftet maj-juni. 

Viking Line släpper sina författarresor i början på året, de brukar ligga i första delen av april. 
Möjligt att vi bokar en sådan. 

Transsylvanienresan senarelägger vi till 2023. Antalet resenärer är mycket få. 

 

Vårt researbete är igång inför hösten 2023. 

 

 

 

 

     2022-09-26/Ilr 



SPF Programkommittés  rapport september 2022 

Sedan föregående rapport 220531 har följande aktiviteter ägt rum : 

31 maj Månadsmöte Svenssons Treoo och Monica Bring. 

 2 juni Carls Elds Ateljemuseum 26 deltagare. 

 7 juni Fjäderholmarna, 22 deltagare. 

15 juni Bollstanäs förr och nu. 2x20 deltagare som fick en trevlig promenad och filmvisning 

med kaffe o dopp i Grimstagården. Siv Rosenqvist berättade och visade film. Initiativtagare 

till detta lyckade evenemang var Birgitta Högelin. 

22 augusti Politikerutfrågning i Messingen, 72 deltagare. Kenneth hade haft kontakt med 

politikerna, alla politiska partier i Upplands Väsby var representerade. Alla följde reglerna 

som var uppsatta.  

Höstprogrammet nådde alla medlemmar i tid innan första anmälningsdagen 24 augusti. 

Följande aktiviteter annonserades som direktutskick och på hemsidan: 31 augusti Vandring i 

Smedby, med Klas Lundqvist från Hembygdsföreningen. Intressant vandring i ett område 

som många inte kände till så mycket om, 17 deltagare.  6 september Konstvisning i 

tunnelbanan, 19 deltagare som fick en intressant och lärorik tur denna gång utmed ”röda 

linjen” mot Fruängen. 8 september ”Lilla skärgårdsturen”  deltagarna  bjöds på en fin resa i 

det vackra vädret och en god lunch. Eftersom det var många på väntelistan, lyckades Birgitta 

Högelin få ytterligare  platser till 9 september och Irene Jansson som ansvarig, totalt deltog 

42 medlemmar. Vädret var inte lika fint denna dag, men alla var nöjda med resan.               

13 september Bergianska trädgården och guidning av Edward Anderssons växthus, 10 

medlemmar deltog, avslutades med fika.  15 september Olle Olsson Hagalund, detta 

fantastiska konstnärshem, där Lena, dotter till Olle Olsson  guidade  berättade om konsten 

och huset, vi serverades kaffe och kaka. 21 september ”Höstcafé”, Seniorernas Hus, Celeste 

Hoffman, kommunens kretsloppsansvarig medverkar. Inställt p.g.a. sjukdom med kort 

varsel. Ingen ersättare fanns, alla anmälda fick meddelande om detta. Vi försöker få till ett 

nytt tillfälle nästa år. 22 september Skokloster 36 deltagare, kunnig guide på Skokloster och i 

bussen berättade Lasse Wahlström om vad vi passerade under resan, denna fin höstdag 

med strålande sol. 

Kommande aktiviteter i september 26 september Månadsmöte ” Warszawasvenskarna”, 

Expressens förre chefredaktör har skrivit boken och berättar om den, ca 172 anmälda (23 

september). 27 september Brandstationen, Upplands Väsby, aktivitet som återkommer  och 

alltid blir fullbokad. Ingen avgift.  30 september O`Learys, Mall of Scandinavia, lunch samt 

aktiviteter, populärt. 

Programkommittén har haft ett planeringsmöte 25 augusti och 23 september. Nästa möte    

13 oktober. Programkommitténs medlemmarna har också medverkat vid 4 infoträffar för 

nya medlemmar. 

220924 Gunnevi Norgren 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  september 2022 

Motionsaktiviteter  utomhus 

Följande aktiviteter är nu avslutade: bangolf, cykelturer, SPF golftävling på Brollsta GK den 31/8. 

Boule och discgolf pågår så länge vädret tillåter. 

Veckopromenaderna i närområdena pågår som tidigare. 

Långpromenaderna följer den långtidsplan som finns för hela hösten. 

 

Motionsaktiviteter inomhus 

Alla aktiviteter i Vilundahallen har nu startat upp: 

Mattcurling och bordtennis är fortsatt populärt med några nya deltagare. 

Badminton lockar bara några enstaka. 

Linedance har blivit mycket populärt och beroende på fortsatt intresse måste vi utöka med ytterligare 

en grupp. 

Friskis&Svettis har förutom den planerade specialgympan med balans utökat med ett pass med 

dans. Båda aktiviteterna lockade mellan 20-30 deltagare vid säsongsstarten. 

Bowling i Sigma pågår men intresset är inte så stort. 

Dans tillsammans med Väsby dansklubb är en ny aktivitet som vi anordnar den 28/9. 

 

Stenkul på Vilundavallen den 1 september 

Att starta höstens motionsaktiviteter med ”Sten kul på Vilundavallen” har nu blivit tradition och det 

lockade 60 deltagare trots risk för regn. På programmet  i år hade vi tipspromenad, dans, gympa och 

”prova på”  discgolf.  Att fika och träffas efter sommaruppehållet är också en viktig del av 

evenemanget.    

Folkhälsobidrag från kommunen  

Ansökan om 40 tkr i folkhälsobidrag från kommunen skickades in den 15 augusti (inlagt i FRI). I år 

har vi förutom de vanliga motionsaktiviteterna även ansökt om bidrag till underhållning på ett 

månadsmöte och bidrag till Eldsjälsresorna.  

 

Marathongruppen 

Vi har hittills  i år deltagit med 180 funktionärer i 7 olika Marathon arrangemang och det har inbringat 

totalt 48 tkr. Nu återstår bara STHLM Loop den 22 oktober med 10 funktionärer (2.500 kr). 

Det börjar bli svårt att rekrytera funktionärer till vissa Marathonlopp, nu senast Halvmaran. För att 

göra funktionärsjobbet mer attraktivt föreslår vi att det räcker med 2 uppdrag för att bli kvalificerad till 

Eldsjälsresan. 

 

 

 


